

Welcome Magazine!



Bilingual magazine (in English and Traditional Chinese) about British life, activities and services for children and parents... told in a fun way!

Order copies for HK children in your community for free now!



歡迎

ukhk.org

Department for Levelling Up, Housing & Communities

Info on British life and facts

a skill
學一項技能

Music, art, dance and drama lessons can help you gain confidence, bringing out your creative side. Cycling and swimming lessons can help keep you safe on the road and in the water. Chess and Lego clubs can get your brain working. Why not ask your school what after-hours or holiday clubs they provide?

音樂、藝術、舞蹈和戲劇課程可以幫助你發揮創造力，提高自信和展現你的創意。騎車和游泳課程可以幫助你在陸地和水中保持安全。國際象棋和樂高俱樂部可以鍛鍊你的腦力。不如今天就問問你的學校，看看有沒有什麼課後或假期俱樂部？

uniforms & badges!
制服和徽章

Community youth groups, like Scouts, Brownies and Cadets, help you learn skills, develop friendships and connect with community events.

參加社區的青年制服團體，如童軍、女童軍或童隊，都會幫助你學習不少技能，交對新朋友，還可以參與不同的社區活動。

What are your talents, skills and dreams?
你的天賦、技能和夢想是什麼？

Free activities
免費活動

Have you tried these free activities? 這些免費活動你試過了嗎？

- PLEASE TICK 請打勾
- reading 閱讀
- gardening 園藝
- walking in the woods 在森林散步
- comparing songs 比較歌曲
- learning 學習
- photography 攝影
- volunteering 義工

1,600 THE NUMBER OF WATERBOAT PARKS AROUND THE UK
1,600 英國各地的滑水公園的數量

want more? 想知更多?

49

can I help you? 我可以幫你嗎？

You are never too young to volunteer. If you care about your community, your environment, your rights or those who face difficulties, why not find other people like you and do something to help together?

從來沒有「太年輕的志願者」這回事！如果你關心你的社區、你的環境、你的權利、或是那些面臨困難的人，為什麼不試試找一些像你一樣的人，一起去幫助你想幫助的對象呢？

Visit the Better Health website for more facts, recipes and ideas for activities.
訪問 Better Health 網站，了解更多不同的食物選擇、食譜和活動建議。

justice 司法保障

Cafoasa works with families in the family justice system in these areas. These include: Parenting and child arrangements after divorce or separation; Care proceedings; Adoption proceedings.

Cafoasa 在下列三個領域與家庭和兒童司法系統合作，包括：離婚或分居後的親兒子女安排；照顧程序；收養程序。

MORE THAN 100,000 PEOPLE BORN IN HONG KONG LIVE IN THE UK
有超過十萬香港出生的人現在英國

UKHk
There is a lot of information and helpful advice about moving to the UK on the UKHk website. This site can also help you connect locally to people who are ready and willing to be friendly and helpful to new arrivals from Hong Kong.

在UKHk網站上有許多關於移居英國的資訊和建議，網站還可以幫助你與一些願意接待新到港人的本地人士建立聯繫。

Making memories

making memories 美好回憶

my first experience in the UK 我在英國的最初經歷

people I live with 和我一起生活的人

my new home 我的新家園

thoughts... 想法

80

81

Order copies* for HK children in your community for free (delivery included) today!

* minimum order of 50

<https://bit.ly/ukhkbookorder>



Services

歡迎

ukhk.org



Department for Levelling Up, Housing & Communities